

အတွဲ 18

DeKalb ကောင်တီ ခရိုင်ကျောင်း မိသားစုများသို့ မင်္ဂလာပါ။

လူတိုင်း ကောင်းမွန်သော အားလပ်ရက်ချိန် ဖြစ်ပါလိမ့်မည်ဟု မျှော်လင့်ပါသည်။ ယခုနှစ်တွင် များစွာသော ကျွန်ုပ်တို့၏ မိသားစုများတို့အတွက် အခြေနေအမျိုးမျိုးဖြစ်ပေါ်နေသော်လည်းဘဲ ဤရာသီကာလအတွင်း ပျော်ရွှင်ဝမ်းမြောက်ဖွယ်ရာတစ်စုံတစ်ခုကိုတွေ့ ကျွန်ုပ်တို့ တွေ့ရှိရပါလိမ့်မည်ဟု ကျွန်ုပ်ယုံကြည်မိပါသည်။ ယခုအချိန်ကာလအတွင်းတွင် ကျွန်ုပ်တို့၏ ရပ်ရွာအသိုင်းအဝိုင်း စာနယ်ဇင်းအတွက် အားပေးကူညီကြသော ကျွန်ုပ်တို့၏ အံ့ဩဖွယ် ဘုတ်အဖွဲ့ဝင်များ၊ ပညာသင်ဆရာကျောင်းသားများ၊ ဝန်ထမ်းများ၊ အုပ်ချုပ်ရေးမှူးများ၊ ပညာပေးများ နှင့် ရှေ့တန်း အလုပ်သမားများတို့အား အထူးကျေးဇူးတင်ပါသည်။

ခရိုင်ခေါင်းဆောင်များ၊ ကျောင်းအုပ်များ၊ ဆရာများ နှင့် ပညာသင်ဆရာကျောင်းသားများ အတွက် မျက်နှာချင်းဆိုင် ပြန်လည်တက်ရောက်ခြင်း သတင်းနှင့်ပတ်သက်ပြီး ကြားသိရန်အတွက် လာမည့်တနင်္လာနေ့၊ ဒီဇင်ဘာလ 7 ရက်နေ့၊ ဘုတ်အစည်းအဝေးပွဲထဲသို့ ပါဝင်ရန် ကျေးဇူးပြု၍ မမေ့လျော့ပါနှင့်။ ကျွန်ုပ်တို့မှ အသိုင်းအဝိုင်း၏ ပါဝင်သက်ဆိုင်သူများအနေဖြင့် 2021 အတွက် ဆောင်းရာသီအားလပ် ရက်တွင် ပြင်ဆင်မှုများပြုလုပ်နိုင်ရန် နှင့် ကျောင်းများပြန်လည်ဖွင့်လှစ်ရန်အတွက် DeKalb ကျောင်းများမှ အသင့်ဖြစ်နေရန် ဤအသေးစိတ်အချက်အလက်များက အထောက်အကူဖြစ်စေပါလိမ့်မည်။ ဘုတ်အစည်းအဝေးပွဲကို DeKalb ကောင်တီအတွင်းရှိ ရုပ်မြင်သံကြားထုတ်လွှင့်လိုင်း 24 သို့မဟုတ် [DeKalb ကျောင်းများ၏ TV တွင် အွန်လိုင်း ဖြင့် သင် ရှာနိုင်ပါသည်။](#) နောက်မှကြည့်ရှုလို၍ တောင်းဆိုလာသည့်အပေါ်တွင်လည်း ကျွန်ုပ်တို့ ဗွီဒီယို ထားရှိပါသည်။

ကျွန်ုပ်တို့၏ ရက် 100 အစီအစဉ် နှင့် DCSD ၏ အားသာချက်များ၊ အခွင့်အရေးများ နှင့် အမွေခံ ကတိကဝတ်များအပါအဝင်ကို မကြာမီတွင် ကျွန်ုပ်တို့ဝေမျှသွားမည်ဖြစ်ပါသည်။ ပညာရေးဆိုင်ရာ ထူးချွန်မှုရရှိရန်အတွက် ကျွန်ုပ်တို့၏ အသိုင်းအဝိုင်း ခေါင်းဆောင်များအား နှိုးဆွမှုရရှိစေရန် DCSD ၏ ရုပ်ရှင်အပေါ် ဆက်လက်တည်ဆောက်သွားရန် နှင့် ကျွန်ုပ်တို့ တွေ့ရှိချက်များကို ဝေမျှရန် စိတ်လှုပ်ရှားမိပါသည်။

COVID-19 နောက်ဆုံး အခြေအနေ

အသိုင်းအဝိုင်းအတွင်း ကူးစက်ပျံ့နှံ့မှုအဆင့်များမှာ Georgia ပြည်သူ့ကျန်းမာရေး ဌာန (GDPH) ၏ တွက်ချက်မှုအရ နှစ်ပတ်တာအတွင်း၌ နေထိုင်သူ 100,000 လျှင် ကူးစက်မှု 100 စံအမှတ်၏ "များပြားသော ပျံ့နှံ့မှု" အထက်သို့ ဆက်လက် မြင့်တက်နေပါသည်။ ယနေ့အချိန်အထိ DeKalb ကောင်တီ ၌ အရေအတွက် 323 ရှိကြောင်း GDPH မှအစီရင်ခံတင်ပြထားပါသည်။ DeKalb ကောင်တီ အတွင်း၌ ကူးစက်ပျံ့နှံ့မှုအဆင့်များနှင့်ပတ်သက်သည့် နောက်ဆုံးရ အချက်အလက်များသိရှိရန်အတွက် ကျေးဇူးပြု၍ - <https://dph.georgia.gov/covid-19-daily-status-report> တွင် ဆက်လက်ပြီး ဝင်ရောက်ကြည့်ရှုပါ။ မြင့်တက်နေသော ဤအရေအတွက်များအပေါ် ကျွန်ုပ်တို့ စိုးရိမ်မကင်း ဖြစ်သည့်အလျောက် မျက်နှာချင်းဆိုင် သင်ကြားပို့ချမှုအတွက် ကျွန်ုပ်တို့ ပြင်ဆင်မှုများ ဆက်လက်လုပ်ဆောင်သွားမည်ဖြစ်ပြီး ကျွန်ုပ်တို့၏

ပညာသင်ဆရာကျောင်းသားများနှင့် ဝန်ထမ်းများသည်လည်း လုံခြုံအန္တရာယ် ကင်းသော ကျောင်းပြန်ဖွင့်ခြင်းအတွက် ပြင်ဆင်မှုများပြုလုပ်ထားကြောင်း သေချာစေရန် ရှင်းလင်းသည့် ဘေးကင်းလုံခြုံရေးအစီအမံများ မြှင့်တင်ခြင်းများပြုလုပ်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။

အမေရိကန်ပြည်ထောင်စုနိုင်ငံတစ်ဝန်းလုံး၌ ရောဂါဖြစ်ပွားမှု ဆက်လက် တိုးပွားလာသည်ဖြစ်သည့်အလျောက် အားလပ်ရက်များကျင်းပရန် အလုံခြုံဆုံးသော နည်းလမ်းမှာ သင်နှင့်အတူနေထိုင်နေထိုင်သောသူများနှင့် နေအိမ်၌ ကျင်းပပြုလုပ်ခြင်း ဖြစ်ပါသည်။ သင်နှင့်အတူ မနေထိုင်သော မိသားစုနှင့် မိတ်ဆွေများတို့နှင့်အတူ မိတ်ဆုံပေါင်းသင်းခြင်းက COVID-19 သို့မဟုတ် တုပ်ကွေး ကူးသက်မှု သို့မဟုတ် ပျံ့နှံ့မှု အခွင့်အလမ်းများကို တိုးပွားစေနိုင်ပါသည်။

[အားလပ်ရက် ရာသီအတွင်း၌ မည်ကဲ့သို့ ဘေးကင်းလုံခြုံစွာနေထိုင်ရန် CDC မှအချက်အလက်များအချို့ကို ဤနေရာတွင် နှိပ်ပါ။](#)

အသိုင်းအဝိုင်း ထိတွေ့ချိတ်ဆက်မှု နှင့် မိသားစု လုပ်ပိုင်ခွင့်

အမျိုးသား မိသားစု ထိတွေ့ချိတ်ဆက်မှု အား အသိအမှတ်ပြုခြင်း နှင့် ဂုဏ်ပြုခြင်းလက် နိဝင်ဘာလ 21 ရက်နေ့၌ [နည်းပညာဖြင့် မိဘနှင့် မိသားစု လုပ်ပိုင်ခွင့် ညှိနှိုင်းဆွေးနွေးပွဲကို ကျွန်ုပ်တို့ ပြုလုပ်ခဲ့ပါသည်။](#) ဤညှိနှိုင်းဆွေးနွေးပွဲသည် မိသားစုများအား နည်းပညာဖြင့် အချက်အလက်များအပြင် ဒီဂျစ်တယ် အရင်းအမြစ်များနှင့် ပုံကျဇာနည်များကိုပါ အသိပေးပါသည်။ ညှိနှိုင်းဆွေးနွေးပွဲသို့ တက်ရောက်လာကြသူအယောက်စီတိုင်းအား ကျေးဇူးတင်ရှိသလို မိဘအကြံပေးကောင်စီ (PAC) အား ယခုအပတ် ကျင်းပမှုအတွက် ကျေးဇူးတင်ပါသည်။ ဤပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုသည် ကျွန်ုပ်တို့၏ ရပ်ရွာခိုင်မာမှုအား ဆက်လက်တည်တံ့သွားစေပါသည်။ လာမည့် ဒီဇင်ဘာလ၌ နောက်ထပ်သော ကျောင်းအုပ်၊ ဝန်ထမ်း နှင့် မိသားစု မြို့တော်ခန်းမများအတွက် ကျေးဇူးပြု၍ ဆက်လက်ပါဝင်ပေးပါ။ Microsoft Live လှုပ်ရှားဆောင်ရွက်မှုများ သို့ မည်ကဲ့သို့ ဝင်ရောက်အသုံးပြုခြင်းနှင့်ပတ်သက်ပြီး ညွှန်ကြားချက်များကို သင် သိရှိလိုပါက ကျေးဇူးပြု၍ <https://www.dekalbschoolsga.org/featured-news/regional-parents-town-hall/> တွင် ဝင်ရောက်ကြည့်ရှုပါ။

ယမန်နေ့က Latino American Association Latin Fever လှုပ်ရှားဆောင်ရွက်မှု၌ ကျွန်ုပ် ပျော်ရွှင်သောအချိန် ဖြစ်ခဲ့ပြီး ကျွန်ုပ်တို့၏ အကြံပြုကော်မတီအဖွဲ့ဝင် ဖြစ်သူ CEO အားလည်း ကျေးဇူးတင်ပါသည်။ Latino American Association အနေဖြင့် အသိုင်းအဝိုင်းထဲတွင် သာလွန်ကြီးစွာသောအလုပ်ကို ဆောင်ရွက်ခဲ့ပြီး သင့်အား ကျေးဇူးတင်ရှိပါသည်။

အသိုင်းအဝိုင်းနှင့် ရပ်ရွာတစ်ခုအနေဖြင့် ဤအခြေအနေထဲတွင် ကျွန်ုပ်တို့သည်အတူတကွ တစ်လုံးတစ်ဝတည်း ဖြစ်ပါသည်။ ကျေးဇူးပြု၍ သင်၏ ကျန်းမာကောင်းမွန်မှုနှင့် ကျန်းမာရေးကို ဂရုစိုက်ပါ။ DCSD အနေဖြင့်လည်း ဆက်လက်၍ ပိုမို ခိုင်မာလာပြီး ကောင်းမွန်လာရန် အားပေးပါ။

သင်၏ #1 အားပေးသူ

Cheryl Watson-Harris